# 三服務焦點 29.8

## 東華三院「『型』聚@東蒲」 傳媒午宴

# TWGHs Media Luncheon 2023 — Be Together @ Tung Po

傳媒午宴於三年後首次復辦,邀得約30位傳媒友好聚首一堂,相互交流。午宴以「型」聚為主題,並於全新又型格的青少年全人成長中心「東蒲」舉行,除讓傳媒了解到本院服務發展與近況,亦安排參觀「東蒲」,以了解中心各項協助青少年發展的多元化新設施。

The Media Luncheon resumed for the first time over the past 3 years, inviting the media to gather and exchange. The Luncheon was held at the brand new and stylish Holistic Centre for Youth Development "Tung Po" with the theme - "Be Together". The media could learn about the latest highlight of services and developments of TWGHs, as well as the various new facilities of "Tung Po" that support youth development through a media tour.

章浩文主席在午宴上介紹今年賣旗日紙旗設計的主題, 並呼籲傳媒友好及社會大眾 踴躍支持,一起將善心宣揚 閩去。

Mr. WAI Ho Man, Herman, the Chairman, introduced the theme of this year's flag day at the Luncheon, and also appealed to the media friends and public to support and spread the goodwill together.





行政總監蘇祐安先生於午宴上簡介了 本院多項新服務的發展。

Mr. SU Yau On, Albert, Chief Executive, introduced the development of various new services of the Group at the Luncheon.



章浩文主席、董事局成員、行政總監蘇祐安先生與一眾傳媒好友及嘉賓於午宴上合照留念。 Mr. WAI Ho Man, Herman, the Chairman, the Board Members, Mr. SU Yau On, Albert, Chief Executive, as well as media friends and other guests, took a group photo at the Luncheon.



章浩文主席 (左) 歡迎江門市委書記陳岸明先生 (右) 率團到訪。 Mr. WAI Ho Man, Herman (left), the Chairman, greeted Mr. CHEN Anming (right), Secretary of the CPC Jiangmen Municipal Committee, for his visit to TWGHs with his delegation.



江門市委書記陳岸明先生 (左七) 及其團隊與韋浩文主席 (左六)、庚子年主席文頴怡小姐BBS (右六)、伍怡副主席 (左五)、蘇祐安行政總監 (左四) 及本院高級職員合照。Mr. CHEN Anming (left 7), Secretary of the CPC Jiangmen Municipal Committee, and his delegation took a group photo with Mr. WAI Ho Man, Herman (left 6), the Chairman, Ms. Ginny MAN, BBS (right 6), Chairman 2020/2021, Mr. Jonathan NG (left 5), Vice-Chairman, Mr. SU Yau On, Albert (left 4), Chief Executive, and TWGHs senior staff.

#### 三服務焦點 SERVICE FOCUS 2.8

### 江門市領導到訪東華三院 Jiangmen City Officials Visited TWGHs

江門市委書記陳岸明先生率團到訪東華三院。陳岸明書記及 團隊首先參觀東華醫院禮堂,了解本院的歷史,參觀後雙方就 兩地教育發展及合作交流進行討論。

Mr. CHEN Anming, Secretary of the CPC Jiangmen Municipal Committee, led a delegation to visit TWGHs. Secretary CHEN and his team first visited the Assembly Hall, Tung Wah Hospital to learn about the history of the Group. After the visit, both sides further exchanged views on education development and collaboration between Hong Kong and Jiangmen City.

## 三服務焦點 22.8

## 上海徐匯區領導到訪 Officials of Xuhui District, Shanghai Visited TWGHs

上海市徐匯海外聯誼會會長秦麗萍女士及副會長張雪梅女士參觀 東華三院呂潤財紀念中學並開展友好訪問,與本院董事局成員就 未來合作方向進行交流。

Ms. QIN Liping, President, Shanghai Xuhui Overseas Chinese Friendship Association, and Ms. ZHANG Xuemei, Vice-President, Shanghai Xuhui Overseas Chinese Friendship Association, paid a visit to TWGHs Lui Yun Choy Memorial College and exchanged views on future collaboration with the Group's Board Members.



上海市徐匯海外聯誼會秦麗萍會長(中)與韋浩文主席(右)及蔡加恰副主席(左)會面。

Ms. QIN Liping (centre), President, Shanghai Xuhui Overseas Chinese Friendship Association, met Mr. WAI Ho Man, Herman (right), the Chairman, and Ms. CHOI Ka Yee, Crystal (left), Vice-Chairman.



上海市徐匯海外聯誼會會長秦麗萍女士(左四)及副會長張雪梅女士 (右四)與東華三院呂潤財紀念中學校長黎偉江先生(右三)、東華三院 伍若瑜夫人紀念中學校長葉偉明博士(左三)及師生代表合照。

Ms. QIN Liping (left 4), President, and Ms. ZHANG Xuemei (right 4), Vice-President, Shanghai Xuhui Overseas Chinese Friendship Association, took a group photo with Mr. Lai Wai Kong (right 3), Principal of TWGHs Lui Yun Choy Memorial College and Dr. YIP Wai Ming (left 3), Principal of TWGHs Mrs Wu York Yu Memorial College, as well as the teachers and students' representatives.